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Sammanträdesdatum

Utbildningsnämnden 2024-05-06

Utdragsbestyrkande

Plats och tid Kommunhuset, rum 293 Hävringe kl 13. 00 - 13.15

Beslutande Eva Lantz (M)
Stefan Johansson (M)
Nina Wikström-Tiala (S)
Cathrine Tholander (M)
Ulla Hulkko (SD)
Claes Göran Borrman (S)
Karin Paulsson (L)
Anette Edberg (V)
Victoria Flores Sanchez (V)

Ej tjänstgörande Sebastian Avander (S)
ersättare och övriga Marita Norrsjö (S)
deltagare Britta Bergström (S)

Övriga deltagare Mårten Johansson Sekreterare
Marita Encke Dahlin Förvaltningschef
Jessica Craftemo Tillförordnad förvaltningshcef
Sofie Eriksson Administrativ chef utbildningskontoret
Susanne Kaldemark Kvalitets- och nämndsamordnare
Nina Hoff Personalföreträdare

Underskrifter Sekreterare ……………………………………………
Mårten Johansson

Paragrafer 19 - 19

Ordförande ……………………………………………
Eva Lantz

Justerande …………………………………………..
Nina Wikström-Tiala

BEVIS

Justeringen har tillkännagivits genom anslag

Organ Utbildningsnämnden

Sammanträdesdatum 2024-05-06

Datum för
anslagsuppsättande 2024-05-13

Datum för
anslagsnedtagande 2024-06-04

Förvaringsplats för
protokollet Kommunstyrelseförvaltningen

Underskrift …………………………………………
Mårten Johansson

UNDERSKRIVET ORIGINAL FÖRVARAS I 
KANSLIENHETENS NÄRARKIV
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Un § 19 Dnr UN.2024.20

Förändringsbeskrivning 2025

Utbildningsnämndens beslut

1. Utbildningsnämnden godkänner förändringsbeskrivning 2025 och överlämnar godkänt
förslag till kommunfullmäktige.

2. Förvaltningschef ges i uppdrag att utreda alternativet att stänga en förskola.

Deltar inte i beslutet

Nina Wikström-Tiala (S) och Claes Göran Borrman (S) meddelar att de inte deltar i
beslutet.

Sammanfattning

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse Un - Förändringsbeskrivning 2025

Utbildningsnämnden har inför 2025 ett besparingsbeting om 1,85%, vilket
föranleder en förändringsbeskrivning där åtgärder för besparingar
motsvarande 6 600 tkr föreslås. Utbildningsnämndens budget består av
anslag samt barn- och elevpeng. Barn- och elevpengen står för omkring
80% av nämndens totala budget.

Åtgärder som föreslås med anledning av ovan nämnd besparing är följande:

 Anpassning genom justerad barn- och elevpeng, grundskola,
motsvarande totalt 2 500 tkr

 Anpassning, vuxenutbildning, motsvarande 500 tkr

 Anpassning, kulturskola, motsvarande 150 tkr

 Anpassning, centralt, motsvarande 350 tkr

 Anpassning genom justerad barn- och elevpeng, förskola,
motsvarande totalt 3 100 tkr

Förvaltningschef ges även i uppdrag att utreda alternativet att stänga en
förskola. Detta baserat på såväl minskat barnantal samt besparingsbeting.

De huvudsakliga riskerna vid budgetanpassningarna består av ökad
arbetsbelastning för personalen. Det är upp till varje rektor att arbeta med
den inre organisationen för att anpassa verksamheten till de nya
förhållandena.
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Dagens sammanträde

Sofie Eriksson, administrativ chef, föredrar ärendet

Framskrivet förslag

1. Utbildningsnämnden godkänner förändringsbeskrivning 2025 och överlämnar godkänt
förslag till kommunfullmäktige.

2. Förvaltningschef ges i uppdrag att utreda alternativet att stänga en förskola.

Förslag

Anette Edberg (V) och Victoria Flores Sanchez (S) yrkar avslag till framskrivet
förslag.

Beslutsgång

Ordförande ställer framskrivet förslag mot Anette Edbergs (V) och Victoria Flores
Sanchez (S) avslagsyrkande och finner att framskrivet förslag bifalls.

Reservation

Anette Edberg (V) och Victoria Flores Sanchez (V) inkommer med följande
reservation:

Vi i vänsterpartiet reserverar oss mot dessa budgetanpassningar. Vi anser att
konsekvenserna blir alltför stora ute i verksamheterna. Ytterligare arbetsbelastning för
personalen och mindre utbud för barnen är inte en politik som vi vill se. 

Victoria Flores Sanchez
Anette Edberg 

Särskilt yttrande

Nina Wikström-Tiala (S), Claes Göran Borrman (S), Britta Bergström (S), Marita Norrsjö (S)
och Sebastian Avander (S) för följande yttrande till protokollet:

Vi socialdemokrater deltog inte i beslutet att minska barn- och elevpengen inför 2025. Det är
oklart om besparingen leder till uppsägningar, vilket vi inte kan stå bakom.
Vi kan bara anta att personal i skolan riskerar att få en försämrad arbetssituation. Att inte
hinna se alla barn och deras behov kan skapa stress och känslor av otillräcklighet.
Kvaliteten i skolan riskerar att bli lidande, med sämre skolresultat som följd.
Den sittande majoriteten borde agerat tidigare, då det redan förra året kom signaler om
sjunkande barnantal parallellt med ökade kostnader. Regeringen har inte heller prioriterat
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skolan genom ekonomiskt stöd trots kraftiga prisökningar på bland annat mat och
läromedel, räntor och energi.
Vi Socialdemokrater hade gjort andra prioriteringar, genomlyst alla tänkbara kostnader, som
inte direkt rör undervisning.
 
Socialdemokraterna i UN

______

Beslut till:
Mål- och budgetberedningen (för åtgärd)
Utbildningschef (för åtgärd)
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